

ဝေငှချက်ငါး

**ခါနာန်ပြည်ရှိပုဂံလူမျိုးများမှအမှတ်အသားပြုထားသည့်အရာအားလုံးကို
ချေမှုန်း၍အနိုင်ယူရန်ဝိညာဉ်စစ်ပွဲထိုးတိုက်နေခြင်း**

ကျမ်းစာဖတ်ခြင်း - ထွက် ၂၃: ၂၇-၃၀; စရင်း ၁၃:၃၃; ၂၁: ၁-၃; ၃၂:၃၁; ၃၃: ၅၀-၅၃;
တရား။ ၇: ၁-၂

**I. ယနေ့ ကာလပ် များသည်ဘုရားသခင်စိတ်ဝင်စားရာအတွက်တိုက်ပွဲဝင်နေသကဲ့သို့၊
ကောင်းမွန်သောမြေဥပုံဖော်ထားသောအားလုံးပါဝင် သောခရစ်တော်၏ရှုပါရုံ နှင့်
စာတန်၏ပရမ်းပတာပြုခြင်းများကိုစိုးမိုးအနိုင်ယူကာ ဘုရားသခင်စီးမံကိန်း၌အောင်ပွဲခံ
ယူရန်အရေးကြီးလှသည်ကိုကျွန်ုပ်တို့မြင်ရမည်။ စ: ၇-၁၀; ဧ။ ၁:၁၀; ရွမ်။ ၁၆:၂၀**

A. ကောင်း သောပြည်၊ ခါနာန်ပြည်သည်အရာအားလုံးပါသောခရစ်တော်ကိုစိုလို၍ ထို
ခရစ်တော်သည်အားလုံးဖြစ်၍အားလုံး၌လဲဖြစ်သည့်အပြင် ကျွန်ုပ်တို့အတွက်အရာအားလုံး
ဖြစ်တော်မူသည်။ စ: ၇-၁၀ ။

B. ကောင်းသောမြေကိုပိုင်ဆိုင်နိုင်ရန်ကျွန်ုပ်တို့သည် ဝိညာဉ်စစ်ပွဲတွင်ပါဝင်ထိုးတိုက်၍**စာတန်၏
ပရမ်းပတာပြုခြင်းများကိုစိုးမိုးအနိုင်ယူကာ ဘုရားသခင်စီးမံကိန်း၌အောင်ပွဲခံ ယူရန်**လိုအပ်သည်။
၁:၁၀; ၆: ၁၀-၁၂; ရွမ်။ ၁၆:၂၀

၁။ စကြဝဠာ၏သမိုင်းသည်ဘုရားသခင်စီးမံကိန်းနှင့်စာတန်၏ပရမ်းပတာပြုလုပ်ခြင်း၏သမိုင်း
ဖြစ်သည်။ ၁: ၁-၂၊ ၂၆; ဗျာ ၂၀: ၁၀—၂၁: ၄

a.စာတန်သည်ပရမ်းပတာဖြစ်ရခြင်း၏အရင်းအမြစ်ဖြစ်ပြီးဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်သည်ဘုရားဆိုင်
ရာစီမံကိန်း ဖြစ်သည်။

b. သမ္မာကျမ်းစာနှင့်ကျွန်ုပ်တို့၏အတွေ့အကြုံနှစ်ခုလုံးတွင်စာတန်၏မငြိမ်မသက်မှုသည်မြင့်

မြတ်သောစီးမံကိန်း ၂ ကော။ ၄: ၆; ၁ တိ။ ၁: ၄ ။

၂။ ကျွန်ုပ်တို့ကိုပရမ်းပတာအခြေအနေမှကယ်လွှတ်မည့်အစားကျွန်ုပ်တို့အား ဘုရားသခင်နှင့်အတူတကွရှိစေချင်ကာ စာတန်၏ဖျက်ဆီးတတ်သောပရမ်း ပတာများကိုအနိုင်ယူရန်နှင့် ဆောက်လုပ်တည်ထောင်တတ်သောဘုရားစီမံကိန်းကိုထမ်းဆောင်ရန် သည်။ ၆ ၃: ၈-၁၀; ၂ ကော ၅:၁၇

၃။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ပရမ်းပတာဖြစ်ခြင်း၌ဒုက္ခရောက်နေကြစဉ်ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်စီးမံကိန်း၌ရပ်၍ရှင်သန်ရန်လိုအပ်သည်။ — ၁ တိ။ ၁: ၄၊ ၁၈; ၂ တိ။ ၄: ၇ ။

၄။ အောင်နိုင်သူများသည်စာတန်၏ပရမ်းပတာအနိုင်ရယူ၍ ဘုရားသခင်စီမံကိန်းစနစ်၌အောင်ပွဲခံသည်။ ၁ တိ။ ၁: ၃-၄၊ ၁၉-၂၀; ၄: ၁-၂; တိတု ၃:၁၀; ၂ တိ။ ၄: ၇-၈:

a. အောင်နိုင်သူများသည်ဒုက္ခဝေဒနာခံစားရကြသော်လည်းစိတ်ပျက်ခြင်းသို့မဟုတ်စိတ်ဓာတ် ကျမည့်အစားသူတို့သည်အားအင်အဖြည့်ခံရ၍ ဘုရားသခင်စီမံကိန်း၌ သမ္မာတရား၏အတိုင်း ရပ်တည်ရှင်သန်ရန် တတ်စွမ်းနိုင်စေသည် ။ ၃:၁၆; ၆: ၁၀-၁၂ ။

b. အဆင့်ဆင့်ဖြတ်ကြော်ခဲ၍ ပြီးပြည့်စုံသောသုံးပါးတစ်ပါး ဘုရားသခင်သည်ပြည့်စုံလုံလောက် လှသောကျေးဇူးတော်အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည်ပရမ်းပတာများကိုအောင်မြင်မည် ။ ၁ ကော။ ၁၅:၁၀; ၂ ကော။ ၁၂: ၉; ၂ တိ။ ၄:၂၂ ။

II. ခါနာန်ပြည်၌နေရာယူနေထားသော ဘုရားစစ်ကင်းမဲ့(pagan)မျိုးနွယ်စုအသီးသီးတို့သည်ကျွန်ုပ် တို့၏သဘာဝ(ပင်ကိုဗီဇ)အသက်၏ကွဲပြားခြားနားသောရှုထောင့်များကိုဆိုလိုသည်။ ထွက်၂၃:၇-၃၀

A. ဘုရားစစ်ကင်းမဲ့သော(pagan)မျိုးနွယ်စုတို့၏ဘုရားများ(ရုပ်တုများ) နှင့်သူတို့၏နောက်ကွယ်မှနတ်ဆိုးများသည် (ကျမ်းနိဋ္ဌ: ၁ ကော။ ၁၀:၂၀)၊ မကောင်းသော ဝိညာဉ်ဆိုးများကိုကိုယ်စားပြုသည်။

B. ကျွန်ုပ်တို့၏သဘာဝ (ပင်ကိုဗီဇ) နောက်ကွယ်တွင်ဆိုးယုတ်သောအင်အားစုများရှိ၍ (မ။ ၁၆:၂၃၊ မှတ်စု ၁)၊ သူတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏သဘာဝအသက်၏အပိုင်းကဏ္ဍများကိုအရာအားလုံးပါဝင်သော ခရစ်တော်ကိုပိုင်ဆိုင်၍သူ၏စည်းစိမ်ချမ်းသာခြင်းများနှင့်ပျော်ရွှင်ခြင်း မဖြစ်မြောက်ရန်အသုံးချ ကြိုးကိုင် ခြယ်လှယ်၊ညွှန်ကြားကြသည်။

C. ဤပြည်၌ရှိဘုရားစစ်မဲ့လူမျိုးစုများသည် ကြာသရေလတို့၏ဘုရားကိုဆန့်ကျင်သောအပြစ်၏အရင်းမြစ် ဖြစ်သည်။

၁။ ဤအရာသည်ကျွန်ုပ်တို့၏ဇာတိပကတိသဘာဝအသက်သည်ကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များ၏အရင်းမြစ်ဖြစ်သည်။

၂။ ဘုရားသခင်ရှေ့တော်၌၊ သဘာဝအသက် နှင့်အညီနေထိုင်သောသူတို့သည်ကောင်းမှုပြုသည်ဖြစ်စေ၊ ဆိုးသည်ဖြစ်စေအမြဲတစေအပြစ်လုပ်နေကြသည်။

D. သဘာဝအသက် သည်ကျွန်ုပ်တို့အားခရစ်တော်ကိုပိုင်ဆိုင်ရခြင်းနှင့်ကိုယ်တော်အားပျော်ရွှင်စေခြင်းကိုမဖြစ်မြောက်စေရန်နှင့်ယှက်နေခြင်း တို့ကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့ကင်းကင်းကိုမုန်းကိုမုန်းရမည် (လုကာ ၁၄:၂၆)ဖြစ်ကာ၊ ခရစ်တော်၌ကြီးပြင်းလာသည်နှင့်အမျှကို နှင်ထုတ်ရန်ဆန္ဒရှိပါ။

E. ဘုရားသခင်ကဘုရားစစ်မဲ့(pagan)မျိုးနွယ်စုတွေရဲ့အမှတ်လက္ခဏာဖြစ်သောကျွန်ုပ်တို့ရဲ့သဘာဝအသက်တာကိုတစ်ကြိမ်တည်း၌အကုန်ဖြတ်မှာမဟုတ်ပါ။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသောကြောင့်သို့ဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းပိုင်း၌နေရာလွတ်နေပြီးလယ်ကွင်းထဲရှိတိရစ္ဆာန်များဖြင့်ပုံဆောင်ထားသောနတ်ဆိုးများဝင်ရောက်လာခြင်းအန္တရာယ်ကျရောက်မလာရန်ဖြစ်သည်။ ၂၃:၂၉; cf. Matt ၂၂: ၄၃-၄၅

၁။ ဘုရားသခင်သည်ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားအသက်၌ကြီးထွားမှုအဆင့်အတိုင်းကျွန်ုပ်တို့ရဲ့သဘာဝဘဝကိုဖြည်းဖြည်း ချင်းနည်းနည်းခြင်းဖြတ် တောက်ပစ်မည်။ ၂၃:၃၀ ။

၂။ ခရစ်တော်ကျွန်ုပ်တို့၌တိုးပွားလေလေသည်ကျွန်ုပ်တို့၏သဘာဝဗီဇအသက်ကိုအစားထိုးလေလေ ဖြစ်သည်။

F. ဘုရားသခင်ကဘုရားစစ်မဲ့မျိုးနွယ်စုတွေကိုမောင်းထုတ်ရန်ကတိပေးထားခဲ့သည်။ သို့သော်ဘုရားသခင်လူမျိုးကသူတို့ကိုဖျက်ဆီးဖို့အစပြုလုပ်ဆောင်ခြင်း၌ပါဝင်၍သူနှင့်ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ရမည်။ ၃၁-၃၃; cf. ရော့ ၈: ၁၃; ၈ ၅:၂၄; ကော ၃: ၅; ဖီးလိ။ ၂: ၁၂-၁၃) ။

G. ခရစ်တော်ကျွန်ုပ်တို့၌တိုးပွားလေလေ၊ သဘာဝအသက်တာကိုမောင်းထုတ်ရာတွင်ဘုရားသခင်နှင့်ကျွန်ုပ်တို့ပိုမိုပူးပေါင်းနိုင်လေဖြစ်သည်။

III. ခါနာန်ပြည်၌ကျရောက်နေသောနတ်ဖိလင်များသည်ကျဆင်းသော ကောင်းကင်တမန်များနှင့် ကျဆင်းသောလူရောနှောနေသောကြောင့်ဘုရားသခင်သည်က္ကသရေလအမျိုးသားများအားဤမြေကို သိမ်းယူရန်နှင့်ထိုနေရာ၌နေထိုင်သောအသက်ရှင်သတ္တဝါတိုင်းကိုဖျက်ဆီးပစ်ရန်အမိန့်ပေးခဲ့သည်ထို့ရ မှာလူမျိုးကိုသန့်စင်ရှင်းလင်းရန်ဖြစ်သည်။ တရား ။ ၁၃:၃၃

A. ဘုရားသခင်စားချပ်အရ၊

ခါနာန်ပြည်ရှိလူမျိုးများအားအမျိုးဖြတ်ရန်လိုအပ်သည်အဘယ်ကြောင့်ဆိုသောသူတို့သည်မကောင်း ဆိုးဝါးဖြစ်၍နတ်ဆိုးများနှင့်ရောနှောထားသောကြောင့် သုတ်သင်ခံလိုက်ရသည်။ တရား ၇: ၂ ။

B. ခါနာန်လူမျိုးများသည် ဝိညာဉ်ဆိုးများ၊ လေထုထဲရှိစာတန်၏ အမှောင်တန်ခိုးများနှင့်သူတို့ကိုယ်ကိုယ် ပေါင်းစီးလိုက်သောလူသားများ ဟုအဓိပ္ပါယ်ရသည်။ စရင်း ၁၄:၄၅ ။

IV ။ ခါနာန်လူမျိုးများသည်ကျဆင်းသွားသောကောင်းကင်တမန်များ၊

စာတန်နောက်သို့လိုက်သောပုန်ကန်သောကောင်းကင်တမန်များ၊ စာတန်၏နိုင်ငံ၌တန်ခိုးအာဏာများ၊

အုပ်စိုးရှင်များနှင့်အာဏာပိုင်များဟုပုံဆောင်ထားသည် - ၁၃: ၃၃; ၂၁: ၁-၃; ၃၂:၂၁; ၃၃: ၅၀-၅၃;

တရား ။ ၇: ၁-၂; ဗျာ ၁၂: ၄၊ ၇; (နှိုင်းရန်ကျမ်း)- ဒန်။ ၁၀:၁၃၊ ၂၀

A. ဓမ္မဟောင်းကျမ်း၌ရှိပုံစံအမျိုးအစားအုပ်စုတွင်ခါနာန်၌ ရှုထောင့်သွင်ပြင်နှစ်ခုရှိသည်။

၁။ အပေါင်းလက္ခဏာဘက်၌ကြွယ်ဝပြည်ဖြစ်သောခါနာန် (တရား။ ၈: ၇-၁၀)

တွင်အရာအားလုံးပါဝင်သောခရစ်တော် နှင့်အတူသူ၏ရှာဖွယ်၍မရနိုင်သောစည်းစိမ်ချမ်းသာခြင်း များဖြင့်ဖော်ပြသည် (ဧ ၃ ၊ ၈) ။

၂။ အနုတ်လက္ခဏာဘက်၌၎င်းသည်ဝေဟင်အစိတ်အပိုင်း၊ ကောင်းကင်အပိုင်း၊

စာတန်၏အမှောင်နိုင်ငံကိုဆိုလိုသည်။

B. ဤလောကကိုအုပ်စိုးသူအဖြစ် (ယောဟန် ၁၂:၃၁)

နှင့်ဝေဟင်ကောင်းကင်အာဏာကိုအုပ်စိုးသူအဖြစ်နှင့်(ဧ။ ၂: ၂)၊စာတန်၌သူ၏အခွင့်အာဏာ(တမန်တော် ၂၆ ၊ ၁၈ရှိ၍ သူ၏ကောင်းကင်တမန်များ(၄၁)၊ သည်သူ၏လက်အောက်ငယ်သားများအဖြစ်တစ် နေရာရာ၌အုပ်ချုပ်သောမင်းသားများဖြစ်ကာ၊ တန်ခိုးဩဇာများ၊နှင့်ဤလောကအမှောင်လေထု၏အုပ်

စိုးရှင်များ၊ (Eph ။ 6:12); ထို့ကြောင့် သူ့နှစ်ခြင်းတော်ရှိ၍ (မ။ ၁၂:၂၆)၊ အမှောင်ထု၏အခွင့်အာဏာ (ကော ၁: ၁၃)လဲရှိသည်။

C. ခါနာန်ပြည်သူများအား ကြာသရေလအမျိုးသားများ၏စစ်တိုက်ခြင်းမှာ သူတို့သည် ကောင်းသောပြည်အား ပိုင်ဆိုင်ရယူ၍ ပျော်ရွှင်မွေ့လျော်နိုင်ရန် ဖြစ်ခြင်း၏ ဆိုလိုရင်းများ အသင်းတော်တစ်ခုလုံး၏ဝိညာဉ်စစ်ပွဲ၌ အင်အားလုံးအပါအဝင် ဆန့်ကျင်သော "ကောင်းကင်၌ရှိဝိညာဉ်ဆိုးတပ်ဖွဲ့" ကို ထိုးတိုက်ခြင်းဖြင့် သန့်ရှင်းသူတို့သည် ခရစ်တော်ကို အရာအားလုံးပါဝင်သော ပြည်အဖြစ်ခံစားနိုင်သည်။

D. အသင်းတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့သို့ သောပေါင်းစည်းထားသော စစ်သူရဲဖြစ်ရမည်။ စာတန်၏ဝေဟင်အင်အားစုများနှင့် ဆန့်ကျင်တိုက်ခတ်ကာ ဘုရားသခင်လူမျိုးများသည် ခရစ်တော်ကို ပိုမိုရရှိလာကာ ခရစ်တော်၏ခန္ဓာကို တည်ဆောက်နေ၍ ဘုရားသခင်နိုင်ငံတော်တည်ထောင်ခြင်းနှင့် ပျံ့နှံ့ခြင်းမှ ခရစ်တော်သည် မြေကြီးပေါ်၌ ပြန်လာကာ အမွေဆက်ခံရန် အတွက် ဖြစ်သည်။ - vv ၁၀-၂၀ ။

ဝေငှချက် ခြောက်

အာဗြဟံ၌ကတိတော်ပေးထားခဲ့သောကောင်းသောပြည်
၏စစ်မှန်ခြင်းဖြစ်သောခရစ်တော်အားတွေ့ကြုံခံစားခြင်း

နှင့်

ခရစ်တော်၏ကြွယ်ဝမှုများကိုထုတ်လုပ်ရန်မြေပေါ်တွင်လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့်

ကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ပိုင်ပျော်ရွှင်မှုနှင့်အပိုလျှော့ရရှိမှုများအား

အသင်းတော်အစည်းအဝေးများ၌

ဘုရားသခင်၏စုပေါင်းဝတ်ပြုခြင်းအတွက်ကိုယူဆောင်လာရန်

သမ္မာကျမ်းစာဖတ်ခြင်း။ ဂလ။ ၃:၁၄; ကော ၁:၁၂; ဧ။ ၃: ၈; ယောဟန် ၄: ၂၃-၂၄; ၁ ကော။ ၁၄:၂၆;

၁ပေ။ ၁: ၈

I. ဂလာတီ ၃:၁၄ သည်ဝိညာဉ်တော်၏ကတိတော်ကိုအာဗြဟံ၏ကောင်းချီးနှင့်ပေါင်းစပ်ထားသော
ကြောင့်အလွန်အရေးကြီးသောကျမ်းပိုဒ်ဖြစ်သည်။

A. ဤကျမ်းပိုဒ်ကဝိညာဉ်တော်သည်လူမျိုးအားလုံးအတွက်ဘုရားသခင်ကတိထားတော်မူသော
ကောင်း ချီးမင်္ဂလာဖြစ်ပြီးခရစ်တော်ကိုယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့်ယုံကြည်သူများလက်ခံရရှိခဲ့သည် ။— က

၁၂: ၁-၃၊ ၇; ၁၃: ၁၄-၁၇:

၁။ အာဗြဟံအားဘုရားသခင်ပေးသောကတိသည်သားဖြစ်သူနှင့်သူ၏မြေးတို့အားထပ်တလဲလဲပြော
ခဲ့ သည်။ ၃၅:၁၂ ။

၂။ ဂလာတီ ၃ တွင်ပေါလုသည်ကောင်းသောမြေကိုဝိညာဉ်တော်၏ကောင်းချီးအဖြစ်အဓိပ္ပာယ်
ဖွင့်သည်။

၃။ ဓမ္မဟောင်းကတိသည်ကောင်းသောပြည်ဖြစ်သော်လည်းဓမ္မသစ်ကျမ်း၌ကတိတော်ပြည့်စုံခြင်းသည်ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်လာသည်။ ၃; ၁၄ ။

B. အာဗြဟံအားဘုရားသခင်ကတိပေးခဲ့သောကောင်းချီး၏ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာရှုထောင့်သည်အားလုံးပါဝင်သောခရစ်တော်၏အမျိုးအစားဖြစ်သည့်ကောင်းသောမြေဖြစ်သည်။ ၁၂: ၇; ၁၃: ၈ ၁၅; ၁၇: ၈; ၂၆: ၃-၄ ။

C. ခရစ်တော်အားနောက်ဆုံးတွင်အားလုံးပါဝင်သောအသက်ပေးသောဝိညာဉ်အဖြစ်အသိအမှတ်ပြုခံရသောကြောင့်ကတိတော်ပြုခဲ့သောဝိညာဉ်တော်၏ကောင်းချီးသည်အာဗြဟံအားကတိပေးခဲ့သောပြည်၏ကောင်းချီးမင်္ဂလာနှင့်ကိုက်ညီသည်။ ၃:၁၄:

၁။ ကျွန်ုပ်တို့ရရှိသောဝိညာဉ်တော်သည်ကောင်းသောပြည်ဖြစ်သည်။ ၁၄ ။

၂။ ကောင်းသောမြေသည်ကျွန်ုပ်တို့တွင်ရှိသည်၊ ကျွန်ုပ်တို့နေထိုင်သွားလာရာနေရာဖြစ်သည်၊ ၅: ၂၅; ကော ၁:၁၂; ၂: ၆ ။

D. အမှန်မှာကျွန်ုပ်တို့၏အတွေ့အကြုံ၌ခရစ်တော်ကိုဝိညာဉ်တော်အဖြစ်သိနားလည်ခြင်းသည်ကောင်းသောမြေအား ဘုရားသခင်၏ကြွယ်ဝသောထောက်ပံ့မှုအရင်းအမြစ်အဖြစ်ကျွန်ုပ်တို့မွေ့လျော်ဝမ်းမောက်ရန်အတွက်ဖြစ်သည်။ Phil ၁:၁၉ ။

II. ကျွန်ုပ်တို့၏နေ့စဉ်အသက်တာတွင်ကောင်းသောမြေအဖြစ်အရာအားလုံးပါဝင်သောခရစ်တော်အပေါ်၌လုပ်အားပြုဆောင်ခြင်းကိုကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ရေးကိုယ်တာအတွက်မစမူနှင့်

ပျော်ရွှင်မှု အတွက် ဖြစ်သည်။ တရားစ: ၇-၁၀; ၁ ကော။ ၁၅:၁၀; 1 ပေ။ ၁: ၈:

A. ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးကောင်းသောမြေသို့ပိုင်ဆိုင်၍ ဝင်ရောက်သွားပြီးသည့်နောက်အရာအားလုံးပါဝင်သောခရစ်တော်၌ကောင်းသောမြေအဖြစ်ကျွန်ုပ်တို့ကြိုးစားအားထုတ်လုပ်ကိုင်ရမည် ။— ရော။ ၁၆:၁၂; ၁ ကော။ ၁၅:၅၈:

၁။ ကောင်း သောပြည်၌မှန်ကန်သင့်လျော် သောအသက်တာသည် ခရစ်တော်ကိုအစဉ်တစိုက်အားထုတ်လုပ်ဆောင်နေသည့်အသက်တာဖြစ်သည်။

၂။ ကောင်းသောမြေ၌အသက်တာ၏အရာအားလုံးသည်ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ဆက်နွယ်သောခရစ်တော်ဖြစ်သည်။ ၁:၁၂၊ ၂၇

a. သူသည်ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ကျသောခရစ်တော်ဖြစ်ရုံဘဲမဟုတ်သည့်အပြင်သူသည်ပုဂ္ဂလဓိဋ္ဌာန်ကျခြင်းအားလုံးဖြစ်သောခရစ်တော်လဲဖြစ်သည်။

b. သူသည်ကျွန်ုပ်တို့သူ့အပေါ်၌အားထုတ်လုပ်ဆောင်ကြသောခရစ်တော်၊ ကျွန်ုပ်တို့မှထုတ်လုပ်သောခရစ်တော်နှင့်ကျွန်ုပ်တို့နှစ်သက်ပျော်ရွှင်သောခရစ်တော်ဖြစ်သည်။ ဖိ ၁:၂၅; ဟေဗြဲ ၁: ၉ ။

၃။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ပေါ်၌လုံ့လဝီရိယရှိစွာ အားထုတ်လုပ်ဆောင်သင့်သည်ထိုမှသာကျွန်ုပ်တို့သည်သခင်၏ချမ်းသာပြည့်ဝခြင်းများအား တွေ့ကြုံခံစား၍မွေ့လျော်နိုင်မည် ဧဖ။ ၃: ၈ ။

B. ဘုရားသခင်သည်ကျွန်ုပ်တို့အားခရစ်တော်ထဲသို့ခေါ်ဆောင်လာပြီးခရစ်တော်အားကျွန်ုပ်တို့အားဝေစုအဖြစ် ပေးတော်မူပြီ။ ၁:၁၂

၁။ ခရစ်တော် ကျွန်ုပ်တို့၏အမွေဖြစ်ခြင်းမှာခါနာန်ပြည် သည်ကူသရေလအမျိုးသားတို့၏အရာနည်းတူဖြစ်သည်။

၂။ ဘုရားသခင်သည်ကျွန်ုပ်တို့အားဝေစုအဖြစ်ခရစ်တော်အားပေးတော်မူသည်။ ၁၂ ။

၃။ ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦး တစ်ယောင်စီ၌ဝေပုံချထားသည့်ခရစ်တော်ရှိသည်။ ယခုကျွန်ုပ်တို့ဝေစုပေးဝေခံစားရသောခရစ်တော်ပေါ်၌ အားထုတ်လုပ်ဆောင်ခြင်းမှတစ်နေ့ပြီးတစ်နေ့သူ့အားမွေ့လျော်လာမည်။

a. ဘုရားသခင်သည်ကျွန်ုပ်တို့အားကြွယ်ဝသောရိတ်သိမ်းမှုဖြစ်စေရန်ကျွန်ုပ်တို့အားမိုးနှင့်နေရောင်ကိုစေလွှတ်တော်မူလိမ့်မည်၊ ထို့နောက်ကျွန်ုပ်တို့အသက်ရှင်ရမည့်ကြွယ်ဝမှုများရရှိလိမ့်မည် ။— ဧ။ ၃: ၈ ။

b. ကျွန်ုပ်တို့၏ကြွယ်ဝသောစပါးနှင့်ကြွယ်ဝသောအသက်တာသည်ဘုရားသခင်အားဘုန်းတင်လိမ့်မည်။ ၂၁ ။

၄။ ငါတို့သည်ခရစ်တော်ကိုမကြိုးစားလျှင်ဘုရားသခင်၏လူတို့ကဲ့သို့သင့်တင့်လျောက်ပတ်သောအသက်ကိုကျွန်ုပ်တို့မရနိုင်ပါအဘယကြောင့်ဆိုသောကျွန်ုပ်တို့၌အသင်ရှင်စရာမရှိဖြစ်မည်။

၅။ ငါတို့သည် ကောင်းသောမြေအဖြစ်ခရစ်တော်၌အားထုတ်လုပ်ကြခြင်းသည်ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးကိုသခင်၌ယုံကြည်ခြင်းရှိလာရန်လေ့ကျင့်ခြင်းနှင့် သခင်ကိုချစ်ခြင်း၊

သခင်ကိုဆက်သွယ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ကိုလေ့ကျင့်အားထုတ်ခြင်း၊ အရာအားလုံးပါဝင် သည့်အသက်ပေးသောဝိညာဉ်တော်သည်ခရစ်တော်၏စစ်မှန်ခြင်းအားကောင်းသောမြေအနေဖြင့်ထုတ် ထည့်ပေးခြင်းအားလက်ခံခြင်းများဖြင့်ဖြစ်သည်။ ။ ၂ ကော။ ၁၃:၁၄; ကောင်မလေးတစ်ယောက် ၃:၁၄ ။

III ခမည်းတော်ဘုရားသခင်အားစုပေါင်းဝတ်ပြုမှုအတွက် အပိုအလှူနှင့်ရိတ်သိမ်းအထွက်များကို အသင်းတော်တွေ့ဆုံခြင်း၌ယူဆောင်လာရန် ကျွန်ုပ်တို့နေ့စဉ်ခရစ်တော်အပေါ်၌အားထုတ်လုပ်ဆောင် သင့်သည်။ ။ ၁၂: ၆; ၁ ကော။ ၁၄:၂၆; ယောဟန် ၄: ၂၃-၂၄; တရား ၁၆: ၁၅-၁၆:

A. မြေ၌နေထိုင်သည့်အသက်တာသည် ခရစ်တော်၏ပျော်ရွှင်မှုနှင့်ပြည့်နေသောဘဝဖြစ်သည်။ သခင်ဘုရား၏လူတို့စုပေါင်းခြင်းနှင့်ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျဘဲလဲဖြစ်သည်။ ။ ၈: ၇-၁၀ ။

B. ကောင်းသောမြေ၌အသက်ရှင်ခြင်းသည်ခရစ်တော်အပေါ် ကြိုးစားအားထုတ်ခြင်း၊ ခရစ်တော်ကိုမွေးထုတ်ခြင်း၊ ခရစ်တော်ကိုပျော်ရွှင်မှုလျှောက်နေခြင်း၊ အခြားသူများအားခရစ်တော်အားမျှဝေခြင်းနှင့်ခရစ်တော်အားဘုရားသခင်ထံသို့တသ်ဆက်ခြင်းဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူသူနှင့်လဲ ရွှင်လမ်းဝမ်းမြောက်ကြမည်။ ။

၁။ ဤပျော်ရွှင်မှုနှင့်မျှဝေခြင်းသည်ခရစ်တော်အားစကြာဝါတစ်ခုလုံးသို့ပြသခြင်းတစ်ခုဖြစ်သည်- R၁၉: ၇။

၂။ ၎င်းသည်ဘုရားသခင်အားကိုးကွယ်ခြင်းနှင့်ရန်သူအတွက်ရှက်စရာဖြစ်သည်။ ယောဟန် ၄: ၂၃-၂၄

C. ငါတို့သည်ခရစ်တော်ကိုဝီရိယရှိရှိကြိုးစားလုပ်ဆောင်ခြင်းရှိကြပါစေ၊ ကျွန်ုပ်တို့လက်တော် သူနှင့်ဖြည့်ထဲ၍၊ ဘုရားသခင်သားသမီးများနှင့်ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်တို့နှင့်အတူဤစည်းစိမ် ချမ်းသာဘုန်းအသရေကိုခံစားနိုင်ရန်အသင်းတော် အစည်းအဝေးများသို့လာပါ။ ။ ၁၄:၂၆; ယောဟန် ၄: ၂၃-၂၄ ။

D. ကျွန်ုပ်တို့သည်သခင်အားသတိရခြင်းနှင့်ခမည်းတော်အားဝတ်ပြုရန်သခင်၏စားပွဲဝိုင်းသို့လာသည့် အခါတိုင်းငါတို့သည်လက်ချည်းသက်သက်မလာသင့်ပါ။ ငါတို့သည်ခရစ်တော်၏အသီးအပွင့်များနှင့် ပြည့်စုံသောလက်ဖြင့်လာရမည်။ ။ ၁၆: ၁၅-၁၆:

၁။ ဘုရားသခင်နှင့်ခရစ်တော်ကိုကိုးကွယ်ခြင်းသည် ဘုရားသခင်နှင့် ဘုရားသားသမီးများနှင့်အတူ စုပေါင်းဝတ်ပြုခြင်းကိုတစ်ယောက်နှင့်တစ်ယောက်ဘုရားနှင့်အတူမွေ့လျော်ကြမည်။ ၁ကော။ ၁၄:၂၆ ။

၂။ ကျွန်ုပ်တို့သည်ခရစ်တော်အားလုံလောက်စွာထုတ်လုပ်မှသာအပိုအလှုံများအား
သူများနှင့်မျှဝေကာအကောင်းဆုံးပိုင်းအသီးနှံထွက်အားအဘဘုရား၏ပျော်ရွှင်မှု၊ နှစ်သက်မှုနှင့်
ကျေနပ်မှုအတွက် ပူဇော်ပါ။ ။ ၁၅:၁၁; ၁၈: ၃-၄; ၁၂:၁၁ ။